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Zápisnica 

zo zasadnutia komisie športu Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava – Petržalka 

dňa 27.apríla 2021 

 

Prítomní: J. Fischer, L. Ovečková, S. Horínek, M. Dragun, J. Bučan, M. Vičan, R. Vančo 

Neprítomní: P. Hochschorner, I. Halmo 

Za referát kultúry a športu: R. Schnürmacher 

Hostia a prizvaní: podľa prezenčnej listiny 

Začiatok rokovania: 15:30 hod. 

 

Program:  

1. Otvorenie zasadania 

2. Návrh na zrušenie časti uznesenia č. 181 Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-

Petržalka prijatého dňa 4. februára 2020 

3. Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov v objekte bývalej materskej školy na 

Fedinovej 7 pre spoločnosť JOY ZONE, s.r.o. 

4. Návrh na schválenie pristavenia modulovej haly na časti pozemku v areáli ZŠ  pre Dudova 

pre TK Petržalka, o.z. 

5. Rôzne 

a) Návrh od p. Matúša Repku na zriadenie prevádzky člnkov na časti Rusoveckého ramena 

v Petržalke.  

b) OZ 23223žiada o zmenu účelu dotácie. Členovia podporili zmenu účelu ak ide o reciprocitu. 

c) Informácia J. Fischera o iniciatívach mládežníckeho parlamentu, ktorý chce formou 

dotazníka zisťovať 

d) Informácia k vydaniu publikácie História petržalského futbalu od autora Juraja Červenku.  

e) Návrh na výstavbu športovej haly na ZŠ Holíčska  

f) O aktivitách o.z. Paddleboard Center na Draždiaku  

g) Cyklopodujatie „Na kolesách proti rakovine“, autor Ján Juráš  

h) Súťaž na Vodnú záchrannú službu na jazere Veľký Draždiak,  

i) Informácia o súťaži na prevádzkovanie športovej haly na Prokofievovej ul. 

6. Návrh úpravy rozpočtu 2021 pre KZP v položke kapitálové výdavky. 

 

Priebeh rokovania: 

K bodu 1 

Úvod a schválenie programu rokovania 

Rokovanie komisie prebiehalo formou videokonferencie a viedol ho predseda komisie športu J. 

Fischer, ktorý privítal prítomných a oboznámil ich s programom komisie.  

Zároveň navrhol doplnenie programu o bod „Návrh úpravy rozpočtu 2021 pre KZP v položke 

kapitálové výdavky“ a v bode „ Rôzne“ prerokovať témy: 

a) Návrh od p. Matúša Repku na zriadenie prevádzky člnkov na časti Chorvátskom ramene  

b) OZ 23223žiada o zmenu účelu dotácie.  

c) Informácia J. Fischera o iniciatívach mládežníckeho parlamentu v oblasti športu v Petržalke,  

d) Informácia k vydaniu publikácie História petržalského futbalu od autora Juraja Červenku.   

e) Návrh na výstavbu športovej haly na ZŠ Holíčska 50  

f) O aktivitách o.z. Paddleboard Center na Draždiaku  

g) Cyklopodujatie „Na kolesách proti rakovine“, autor Ján Juráš  

h) Súťaž na Vodnú záchrannú službu na jazere Veľký Draždiak,  

i) Informácia o súťaži na prevádzkovanie športovej haly na Prokofievovej ul. 
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Hlasovanie: J. Fischer, L. Ovečková, S. Horínek, M. Dragun, J. Bučan  

Prítomných:  5 

Za:   4 

 Proti:  0  

Zdržal sa: 1 

Záver: Program bol schválený. 

 

Návrh na predradenie bodu „Rôzne“  pred bod „Návrh úpravy rozpočtu 2021 pre KZP v položke 

kapitálové výdavky“ predložila p. Ovečková 

 

Hlasovanie: J. Fischer, L. Ovečková, S. Horínek, M. Dragun, J. Bučan  

Prítomných:  5 

Za:   5 

 Proti:  1 

Zdržal sa: 0 

Záver: Program bol schválený s predradeným bodom „Rôzne“  pred bod „Návrh úpravy rozpočtu 

2021 pre KZP v položke kapitálové výdavky“ 

 

K bodu 2  

Návrh na zrušenie časti uznesenia č. 181 Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-

Petržalka prijatého dňa 4. februára 2020 

 

Diskusia: 

V diskusii uviedol názor p. Dragun, jeden z predkladateľov pôvodného návrhu, že navrhuje 

nevyhovieť návrhu na zrušenie časti uznesenia, lebo by sme sa ako MČ vzdali možnosti opravného 

prostriedku.  Občania trvajú na pôvodnom znení. Poslanec Dragun odporučil nesúhlasiť s návrhom 

na  zrušenie časti uznesenia. 

 

Uznesenie: Členovia komisie športu mestskej časti Bratislava-Petržalka  

o d p o r ú č a j ú   Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka  s ch v á l i ť    

zrušenie časti uznesenia č. 181 Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka 

prijatého dňa 4. februára 2020, ako je uvedené v predloženom návrhu 

 

  

   

Hlasovanie: J. Fischer, L. Ovečková, S. Horínek, M. Dragun, J. Bučan, R. Vančo 

     Prítomní:   6 

Za:   4  

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (Dragun, Horínek) 

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 3 

Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov v objekte bývalej materskej školy na 

Fedinovej 7 pre spoločnosť JOY ZONE, s.r.o. 

 

Diskusia: Požiadavku podporil p. Dragun. Členovia komisie však konštatovali, že v predloženom 

materiály je zrejme nesprávne uvedený rok a tak nemohli hlasovať o podpore návrhu.  

 

a) Uznesenie: Členovia komisie športu odporúčajú Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti 

Bratislava-Petržalka  n e s c h v á l i ť  návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov 

v objekte bývalej materskej školy na Fedinovej 7 pre spoločnosť JOY ZONE, s.r.o. 
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Hlasovanie: J. Fischer, L. Ovečková, S. Horínek, M. Dragun, J. Bučan, R. Vančo, M. Vičan 

Prítomných:  7 

Za:    0 

Proti:  4 

Zdržal sa: 3 (Vičan, Bučan, Ovečková) 

Záver: Uznesenie nebolo schválené. 

 

b) Predseda komisie dal pozmeňovací návrh, aby bol v materiály opravený dátum na rok 2021 

namiesto 2023 a tak sa o ňom hlasovalo. 

Uznesenie: Členovia komisie športu odporúčajú Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti 

Bratislava-Petržalka  s c h v á l i ť  návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov v objekte 

bývalej materskej školy na Fedinovej 7 pre spoločnosť JOY ZONE, s.r.o. 

 

Hlasovanie: J. Fischer, L. Ovečková, S. Horínek, M. Dragun, J. Bučan, R. Vančo, M. Vičan 

Prítomných:  7 

 Za:   5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (Vičan, Ovečková) 

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 4  

Návrh na schválenie pristavenia modulovej haly na časti pozemku v areáli ZŠ  pre Dudova 

pre TK Petržalka, o.z. 

 

Rozprava: materiál uviedla p. Broszová, vedúca referátu správy miestneho majetku, ktorá uviedla   

že TK doteraz využíval šatne školy a chce si vybudovať vlastné zázemie k hale. 

 

Uznesenie: členovia  komisie športu odporúčajú Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti 

Bratislava-Petržalka schváliť vybudovanie modulovej haly v areáli ZŠ Dudova pre TK Petržalka 

 

Hlasovanie: J. Fischer, S. Horínek, J. Bučan, I. Halmo, M. Dragun, P. Hochschorner, L. Ovečková 

Prítomných:  7 

 Za:   6  

Proti: 0    

Zdržal sa: 1 (Ovečková),  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 5 

Rôzne 

a) Krátka informácia od p. Matúša Repku na zriadenie prevádzky člnkov na časti 

Chorvátskeho ramena v Petržalke.  

Uznesenie: Členovia  komisie športu súhlasia s navrhnutým zámerom a  odporúčajú pokračovať v  

zámere aj v budúcnosti 

 

Hlasovanie: J. Fischer, L. Ovečková, S. Horínek, M. Dragun, J. Bučan, M. Vičan, R. Vančo 

Prítomných:  7  

Za:   6          

Proti:  0 

Zdržal sa: 1 (Vančo) 

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

b) OZ 23223žiada o zmenu účelu dotácie. Členovia podporili zmenu účelu ak ide o reciprocitu. 
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Uznesenie: Členovia  komisie športu súhlasia s navrhnutým zámerom a  odporúčajú schváliť 

zmenu účelu s výhradou, že vystúpenia pre MČ Bratislava-Petržalka budú bezodplatné. Zároveň 

poveruje tajomníka komisie zistiť či ide o bezodplatné podujatie. 

 

Hlasovanie: J. Fischer, L. Ovečková, S. Horínek, M. Dragun, J. Bučan, M. Vičan, R. Vančo 

Prítomných:  7  

Za:   7          

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

c) Informácia J. Fischera o iniciatívach mládežníckeho parlamentu, ktorý chce formou 

dotazníka zisťovať požiadavky, preferencie obyvateľov Petržalky v oblasti športu, 

d) Informácia k vydaniu publikácie História petržalského futbalu od autora Juraja Červenku.  

R. Schnürmacher informoval o fakte, že s p. Červenkom bola podpísaná autorská zmluva, na 

ktorej sa podieľali po 500 € členovia komisie športu –  4 poslanci miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Bratislava-Petržalka, celkove 2000 €.  

e) Návrh na výstavbu športovej haly na ZŠ Holíčska 50 je momentálne vo fáze podania 

žiadosti zápasníckeho klubu BARS Bratislava cestou p. riaditeľky ZŠ Holíčska na miestny 

úrad MČ Bratislava-Petržalka (info R. Schnürmacher), p. Bučan podotkol, že je treba zvážiť 

či aj MČ chce stavať tiež športovú halu a treba rátať s priestorom pre ňu na niektorej ZŠ, 

f) O aktivitách o.z. Paddleboard Center na Draždiaku informoval p. R. Schnürmacher. 

Členovia o.z. by chceli vybudovať na brehu jazera Veľký Draždiak Centrum vodných 

športov zamerané najmä na paddleboarding. O ďalšom rokovaní s týmto klubom budeme 

priebežne informovať. (Vyžiadať od združenia prezentáciu.) 

g) Cyklopodujatie „Na kolesách proti rakovine“, autor Ján Juráš, je naplánované zorganizovať 

v mestskej časti Bratislava-Petržalka 11.9.2021, 

h) Pre nesplnené podmienky bola zopakovaná súťaž na Vodnú záchrannú službu na jazere 

Veľký Draždiak,  

i) Športová hala Prokofievova, podľa informácie p. Pastorovej otvorí prevádzku od 3. mája,  

Prevádzku bude riadiť p. Šuláková, predbežne bude fungovať v tomto režime cca 2. 

mesiace, dokiaľ neprevezme vysúťažený nájomca halu na prevádzkovanie. Oslovení budú 

členovia pracovnej skupiny pre šport, aby sa prihlásili do skupiny ktorá bude vyhodnocovať 

prihlásených uchádzačov. Predbežné nominácie do skupiny od členov komisie športu: pp. 

Ovečková, Dragun, Bučan, Fischer, Halmo. 

K bodu 6 

Návrh úpravy rozpočtu 2021 pre KZP v položke kapitálové výdavky. 

Materiál krátko skomentovala L. Pastorová, ktorá vysvetlila požiadavku na úpravu rozpočtu KZP 

a tiež poukázala na možnosť rozdeliť požiadavku na dve časti – pódium a automobil. M. Dragun 

vyjadril súhlas, ale upozornil na investičný dlh v bytovom fonde. 

Uznesenie: Členovia  komisie športu súhlasia s navrhnutým zámerom a  odporúčajú miestnemu 

zastupiteľstvu schváliť úpravu rozpočtu v zmysle predloženého materiálu. 

 

Hlasovanie: J. Fischer, S. Horínek, M. Dragun, J. Bučan, M. Vičan, R. Vančo 

Prítomných:  6  

Za:   5          

Proti:  0 

Zdržal sa: 1 (Vančo) 

Záver: Uznesenie bolo schválené. 
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Záver 

Predseda komisie športu  J. Fischer poďakoval účastníkom rokovania za ich aktívnu účasť a ukončil 

rokovanie. Nasledujúce zasadnutie komisie športu je plánované na 24.5.2021. 

 

 

 

V Bratislave 27.4.2021       Mgr. Jozef Fischer, v. r. 

                    predseda komisie 

 

 

Zapísal: R. Schnürmacher, tajomník komisie  

 


